236 • 展後報導 Exhibition







ウ/重逹 李家聡 敕冊

## 2016上海緊固件暨 汽車專業展百花齊放

2016上海緊固件暨汽車緊固件專業展於6/23-25日在上海浦東世博展覽館盛大舉辦,此次大會啟用上海世博館一、二號館,一館主要為機械設備、線材、模具及耗品,二館則為緊固件成品館,展館總面積達到4.2萬平方公尺,展商及攤位更高達750家之多。

惠達雜誌此次再度帶領安拓、義國、竟丞、陽屹、凱馴、中國 汽動、廣逸、宗基、億萬年、鑫晉嘉、高源、雄宇、益壯、鋒泉等十 多間國內扣件英雄好漢開疆闢土,齊心協力推廣「Made In Taiwan」的優秀產品,在國際級展覽擦亮MIT的金字扣件招牌!

根據惠達參展人員的第一手回報,此次參展廠商以製造商為主,貿易商、經銷商居次,主要參觀者則以在地廠商、經銷商為主,國外訪客以美國、中東、土耳其、義大利、印度、日本、香港等買主共襄盛舉,重點採購螺栓、螺母、螺釘、墊圈、電動工具、工業緊固件、鉚釘、設備、工模具、原材料、表面處理等產品。

自2010年以來,上海國際緊固件專業展每年的參展企業直線攀升,回顧去年盛況,今年的展會又再度刷新中國緊固件展的新紀錄,做為業界風向球的中國上海緊固件暨汽車專業展絕對是您不可錯過的年度盛會!



Exhibition 展後報導 • 237



















## Review of Fastener Expo Shanghai 2016

by Konnor Lee, Fastener World

Dubbed as the largest and the most dedicated fastener show in Asia, Fastener Expo Shanghai 2016 took place from June 23 to June 25 at Shanghai World Expo Exhibition & Convention Center. The show utilized Hall 1 (for machinery, wire, molds & dies, consumables) and Hall 2 (for finished fasteners & parts) with a total exhibiting area of 42 thousand square meters and as many as 750 exhibiting companies in attendance.

This time Fastener World Magazine exhibited with more than 10 Taiwanese companies including Anchor Fasteners, My Hand, Co-Wealth, Yang Yi, Kai Shyun, China Pneumatic, Goang-Yih, Tzong Ji, Fareast Metal, Zinko Hardware, Kao Wein, Hsiung Jen, and Yih Troun, hoping to promote high quality Taiwanese products to the int'l market.

According to our correspondent at the show, exhibitors this year were mostly manufacturers while traders and distributors were the 2nd largest exhibiting group. Overseas visitors were mainly from USA, the Middle East, Turkey, Italy, India, Japan, and Hong Kong, interested in purchasing bolts, nuts, screws, washers, electric tools, industrial fasteners, rivets, equipment, toolings & dies, materials, and surface treatments.

Since the 1st show held in 2010, the number of exhibitors of the show has been increasing year after year. Following the successful result last year, the show this year broke the record again in the number of exhibitors. As a benchmark show that reveals possible future trends of the industry, Fastener Expo Shanghai will be a great annual event that you should definitely go visit.



